

## **Dr. Tat Chee Tam Profile**



Dr. Tat Chee Tam is the Chairman of Full Comfort Technology (Group) Limited, Hong Kong. His background as a professional Mechanical Engineer contributed to his strong interests in Environmental Sciences, specifically in the area of Water Pollution. This perfect combination resulted in the formation of an Asia Pacific headquarters of Austrian GRANDER® Water Revitalisation Technology in Hong Kong in 1991, and Full Comfort Technology (Group) Limited became the sole and exclusive distributor in Asia with 28 distributing countries including Australia, China, India, Korea, Malaysia, Singapore, Taiwan and Thailand.

In the past 25 years, Dr. Tam and his team are pioneers in Asia to introduce a pollution-free, electricity-free and carbon emission-free water technology to industries - including hotels, restaurants, construction, agriculture, waste water treatment, manufacturing and heavy industries; contributing to environmental protection and educating the public about the importance of water protection.

Dr. Tam has been invited to give numerous seminars about GRANDER® Water Revitalisation Technology in all over Asia. In 2004, Dr. Tam was awarded an Honorary Ph.D from Morrison University and also the prestigious Overseas Chinese Award for his contribution to the Chinese society.

## 譚達治博士

### 個人檔案



譚達治博士是香港輔安科技（集團）有限公司的主席。他的專業機械工程師背景，造就了他對環境科學，特別在水資源和污水領域方面上之濃厚興趣。這完美的結合令輔安科技（集團）有限公司在1991年，成為奧地利「加能德」活水科技 (GRANDER® Water Revitalisation Technology) 的亞太區總部和亞洲獨家總代理，旗下代理區域包括澳洲、中國、印度、韓國、馬來西亞、新加坡、台灣、泰國等28個國家。

過去25年來，譚博士和他的亞太區團隊為亞洲各個不同行業，如酒店業、餐飲業、建築業、農業、養殖業、污水處理、製造業和工業等，引薦奧地利環保活水科技，為保護環境及教育大眾有關水資源的知識而作出貢獻，開創零污染、零用電和零碳排放之環保革命先河。

譚博士曾多次被邀請到亞洲各地參與「加能德」活水科技有關的研討會。在2004年，譚博士榮獲美國摩利臣大學的榮譽博士學位，同時亦獲聯合國世界傑出華人協會頒發世界「傑出華人獎」以讚揚他對中國社會的貢獻。